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Tecdox Arbeitsgeschirr 

Die Arbeit mit Hunden macht Spaß. Hundeausbildung allgemein und Schutzdienst im 

Besonderen sind und bleiben Deine Königsdisziplin. Nichts gibt Dir so ein gutes Gefühl wie 

ein effektives Training mit Deinem Hund. Wenn mal wieder alles passt: Der Arbeitseifer Deines 

Hundes, die Arbeit der Helfer, Deine Koordination – und das neue Tecdox Arbeitsgeschirr 

unterstützt Dich und Deinen Hund dabei perfekt. 

In Zusammenarbeit mit führenden Hundeausbildern und Hundeführern aus ganz Deutschland 

ist nach über einem Jahr Entwicklungszeit und intensiven Testphasen das Tecdox 

Arbeitsgeschirr entstanden. Ausgelegt auf maximale Funktionalität und Langlebigkeit. Gepaart 

mit individueller Passgenauigkeit durch zweckmäßige Einstellmöglichkeiten und höchster 

Zuverlässigkeit für ein ganzes Hundeleben. 

Der Grundaufbau des Tecdox Arbeitsgeschirres besteht aus einem ergonomisch geformten 

Rückenpolster sowie einer breiten, ebenfalls gepolsterten Brustplatte. Das Obermaterial aus 

1000D Cordura bedeckt ein 6mm starke, offenporige Polsterung für beste Luftzirkulation im 

trockenen Zustand und guten Trockeneigenschaften bei Nässe. 

Das Brustpolster wird über zwei seitliche AustriaAlpin Cobra Sicherheitsverschlüsse sowie 

zwei Cobra Frame Gurtführungen im vorderen Bereich befestigt. Die individuelle Einstellung 

der breiten Brustgurte ist durch großflächige Klettbänder stufenlos gewährleistet. Durch den 

speziellen Shape blockiert das Gurtband in den Gurtführungen sobald Zug auf das Geschirr 

kommt. Dadurch bleibt die Passform, der Brustkorb des Hundes bleibt frei. Das Tecdox 

Arbeitsgeschirr bleibt auch im harten Einsatz an Ort und Stelle, kein Abschnüren von Hals und 

Brust mehr. 

Der auf dem Rückenpolster in Längsrichtung platzierte Anti-Rutsch-Griff gewährleistet einen 

schnellen Zugriff und ein sicheres Führen und Sichern des Hundes in der Detailarbeit.  

Ein stabiler V-Ring aus dem Fallschirmsport hält alle Arten von Karabinern sicher – 

insbesondere Den Frog-Verschluss der Tecdox Einsatzleine. 

 

Das Tecdox Arbeitsgeschirr – für höchste Ansprüche und ein perfektes Hundetraining. 
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Tecdox Tactical WD Harness 

Working and training dogs is fun. Dog training in general and bite work exercises especially is 

what you like most. Nothing comes close to the feeling when training a dog effectively. When 

all works together: your dog, the work of your decoy, your handling – and our new Tecdox 

Tactical WD Harness will give you a perfect support to reach your goals. 

 

We developed this Tactical WD Harness in close cooperation with leading K9-specialists and 

dog sport experts in Germany and all over Europe. It took us more than one year of constant 

R&D, multiple prototypes and countless hours of testing to reach our goal: a nothing but perfect 

harness for all that serious and hard working dog handlers and K9-units out there!  

A perfect individual fit have been on our todo-list as much as an easy and highly functionality 

and a kind of bombproof durability. Long story short we wanted to create a lifetime tool for your 

dog. 

 

The basic construction of our Tecdox Tractical WD Harness is an ergonomically shaped 

backrest cushion and a wide and padded chest board. Both feature an everlasting 1000D 

Cordura upper with a 6mm open-cell padding to ensure high grade airflow and circulation when 

dry as much as superfast drying capacities. 

 

The chest board is connected with the backrest cushion by two lateral AustriaAlpin Corba 

buckles and two Cobra frames in the front area. For a perfect individual fitting the 40mm wide 

chest belts can be adjusted by large-area Velcro straps. Thanks to the special shape all belts 

are a kind of blocked in their fitted position even on tension so the chest of your dog stays free 

for unimpaired breathing. So the Tecdox Tactical WD Harness stays in place even under 

hardest conditions – no more neck and chest strangulation for your four-legged buddy! 

 

We placed a wide rubber wrapped anti-slip handle on the backrest cushion. After all our R&D 

we found that placing this handle in longitudinal direction will give you a much faster access 

and a way safer and more effective handling of your dog in service and detailed training. A 
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massive paratrooper style V-Ring takes all kinds of carbines – especially the KONG FROG 

closure of our Tecdox Tactical WD leash – safely and easy. 

 

Our Tecdox Tactical WD Harness – ready to serve, ready to go on training your dog! 


